



BEACONSFIELD

AVIS PUBLIC

ADOPTION DU PROGRAMME TRIENNAL D'IMMOBILISATIONS

AVIS PUBLIC est donné qu'une séance extraordinaire du Conseil aura lieu à la salle du Conseil le **lundi 27 janvier 2014 à 19 h 30** pour l'adoption du programme triennal d'immobilisations 2014-2015-2016. Lors de cette séance, les délibérations du Conseil et la période de questions porteront exclusivement sur le programme triennal d'immobilisations.

Tous les résidents de la Ville de Beaconsfield sont invités à assister à cette séance.

Donné à Beaconsfield le 15 janvier 2014.

PUBLIC NOTICE

ADOPTION OF THE THREE-YEAR PROGRAM OF CAPITAL EXPENDITURES

PUBLIC NOTICE is given that a special Council meeting will be held in the Council Chamber on **Monday, January 27, 2014, at 7:30 pm** for the adoption of the three-year program of capital expenditures for 2014-2015-2016. At that meeting, Council deliberations and the question period will deal exclusively with the three-year program of capital expenditures.

All residents of the City of Beaconsfield are invited to attend that meeting.

Issued in Beaconsfield on January 15, 2014.

M^e Nathalie Libersan-Laniel
Greffière / City Clerk